
Van:
Verzonden: vrijdag 13 januari 2023 09:43
Aan:
Onderwerp: FW: Persvraag Tubantia over AZC Albergen

Hoi •
Wil je me even bellen? Ik heb een vraag over de werkzaamheden bij 't Elshuys irt een eventuele vergunning.

Groet, •
Van: •  < a  Futu recommun icat ion. n I>

Verzonden: vrijdag 13 januari 2023 09:35
Aan: •  •   noaberkracht. n I>; < n o a berkracht.nl>; S

noaberkr cht.nl>; •  •  < oaberkracht.n l>; •  
< urecom m unication.nl>

Onderwerp: Persvraag Tubantia over AZC Albergen

Naar aanleiding van een persvraag v a a n t ia )  die gisteren binnenkwam heb ik deze zojuist in
overleg met  en •  telefon sch beantwoord:

Vraag: hoe is de actuele stavaza rond het AZC Albergen en wanneer komen de eerste bewoners?

Antwoord:
? COA bezig (en de gemeente nog in afwachting daarvan) met de aanvraag omgevingsvergunning, in 

afwachting van stikstofberekeningen op basis van nieuwe normen en nog een aantal andere gegevens
(ruimtelijke onderbouwing, bouwtekeningen e.d.);

? In afwachting daarvan worden er momenteel in Albergen geen werkzaamheden uitgevoerd waarvoor een 
vergunning nodig is;

? Ondertussen zijn de twee groepen (begeleidingsgroep en veiligheidsgroep) met omwonenden, COA en 
gemeente nog steeds op constructieve wijze met elkaar in gesprek;

? Voor andere vragen (o.a wanneer komen de bewoners?') doorverwezen naar woordvoerder COA

? Ik heb geen vragen (en ben daar dus ook niet zelf over begonnen) gehad over de stavaza

bestuursovereenkomst en de contacten met het Rijk e.d. Kan altijd later nog als dat nodig blijkt

Met vriendelijke groet,

Gemeente Tubbergen

M

Bestanden met ma o's o.a. extens e . z p o exe wo den a een na ove eg doo onze
ma se ve s geaccept e !
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